
Advies snelfietspad,

Beste bewoners Eeneind, naar aanleiding van de laatste gemeenteraadsvergadering is
gebleken dat de gemeente een advies van de wijkraad wil over de inrichting van het
snelfietspad, gedeelte parallelweg. De gemeente heeft vooralsnog geen randvoorwaarden,
kaders gegeven waardoor wij als wijkraad een concept advies hebben geformuleerd, zoals
wij denken dat eea ingericht moet worden.

Dit concept advies leggen wij nu eerst voor aan jullie als bewoners. Op basis van de
feedback die wij vanuit jullie krijgen zullen we bezien of het advies eventueel aangepast
moet worden. Daarna zullen wij het definitieve advies aan B&W presenteren.

Uitgangspunten van dit advies zijn veiligheid, parkeren, wandelen en het behoud van het
IDOP, gegeven het feit dat het snelfietspad er komt. Zoals gezegd, de haalbaarheid van dit
advies zal later blijken als we met de gemeente hierover in gesprek gaan.

Wij nodigen jullie van harte uit om ons feedback te geven over het concept advies hier
toegevoegd. Dit kan via de mail van wijkraad: wijkraad.eeneind@gmail.com
Uiterlijk 9 januari zullen wij alle input verwerken en een definitief advies formuleren. Dus
graag voor die tijd de feedback naar ons mailen.

Bij voorbaat dank!

gr

De Wijkraad.

mailto:wijkraad.eeneind@gmail.com


Het advies snelfietspad gaat over de gehele lengte van de parallelweg ook het stuk wat nu
asfalt is (zie foto).

ons voorstel:

toelichting

● auto’s zijn te gast.
● parkeren in de berm is toegestaan.
● rode klinkers volgens IDOP
● grijs zwarte klinkers met dezelfde kleur als de kinderkoppen die er nu liggen.
● bruin rode klinkers volgens IDOP (dezelfde kleur als de circle op de kruising oude

dijk en eeneind).


